



**ПРОГРАММА  
МАСТЕР-КЛАССОВ**

---

**WORKSHOPS PROGRAM**

12 марта / March 12

Зал 6 Hall

| Часы                             | Название / Организатор   |
|----------------------------------|--|
| <b>ARCHITECTURE &amp; DESIGN</b> |  |
| Стенд <b>6-400</b> Stand         |  |
| <b>11:00 - 12:00</b>             | <p>Работа со смежниками. Мебельщики. Как правильно общаться и как сделать работу со смежником максимально результативной. Психология общения. Практические примеры</p> <p>Спикер: Ирина Кулешова – дизайнер, основатель студии Vintage, дизайнер и автор мебели, дизайнер программы «Квартирный вопрос» и телешоу «Мальцева» на НТВ</p> <p>Working with Subcontractors. Furniture Makers. How to Communicate and How to Make Work with the Subcontractor as Efficient as Possible. Psychology of Communication. Practical Examples</p> <p>Speaker: Irina Kuleshova – interior designer, Founder of the Vintage Studio, designer and author of furniture, designer of Kvartirny Vopros and Maltseva TV shows on NTV</p> |
| <b>12:00 - 18:00</b>             | <p>Экспресс-курс Школы «ДЕТАЛИ». От Идеи до Воплощения</p> <p>Express Course by the DETAILS Design School. From Idea to Implementation</p>   |
| <b>12:00 - 13:15</b>             | <p>Чем живет сегодня Школа «ДЕТАЛИ», комментарии к проектам выпускников последних лет, эксклюзивные программы, образовательный феномен Школы</p> <p>Спикер: Татьяна Рогова – директор Школы «ДЕТАЛИ», член-корреспондент Российской академии естественных наук</p> <p>What the DETAILS School is Up To, Comments on Projects of Recent Graduates, Exclusive Programs, Educational Phenomenon of the School</p> <p>Speaker: Tatyana Rogova – Director of the DETAILS School, Corresponding Member of the Russian Academy of Natural Sciences</p>  |
| <b>13:15 - 14:30</b>             | <p>Авторский предмет в современном интерьере как ключевая доминанта проекта, новые имена и тенденции в предметном дизайне в России и Европе</p> <p>Спикер: Вероника Андрихова – кандидат искусствоведения, куратор программ Школы «ДЕТАЛИ», дизайнер интерьеров</p> <p>Uniquely Designed Object in Today's Interior as a Key Dominant of the Project, New Names and Trends in Object Design in Russia and Europe</p> <p>Speaker: Veronika Andrikhova – Art History PhD, the DETAILS School curator, interior designer</p>  |
| <b>14:30 - 15:45</b>             | <p>Как организовать жизнь на пленэре. Интерьер дома и экстерьер сада – единство в гармонии, какими способами эта гармония достигается</p> <p>Спикер: Татьяна Лебедева – писатель, ландшафтный дизайнер, ведущий преподаватель Школы «ДЕТАЛИ»</p> <p>How to Organize Life in the Open Air. Interior of the House and Exterior of the Garden – Unity in Harmony, How this Harmony is Achieved</p> <p>Speaker: Tatyana Lebedeva – writer, landscape designer, lead instructor of the DETAILS School</p>   |
| <b>15:45 - 17:00</b>             | <p>Сравнительный анализ интерьеров архитекторов и интерьеров, выполненных дизайнерами интерьеров, сходства и различия, тенденции развития</p> <p>Спикер: Татьяна Смирнова – доцент МАРХИ, куратор программ Школы «ДЕТАЛИ», архитектор, дизайнер интерьеров</p> <p>Comparative Analysis of Interiors of Architects – and Interiors of Interior Designers, Similarities and Differences, Development Trends</p> <p>Speaker: Tatyana Smirnova – Associate Professor at Moscow Institute of Architecture, the DETAILS School curator, architect, interior designer</p>   |
| <b>17:00 - 18:00</b>             | <p>Интерьер в России сегодня, наши корни, традиции, их воплощение в современном интерьере</p> <p>Спикеры: Наталия Юнг, Светлана Озерова – кураторы русского курса Школы «ДЕТАЛИ», дизайнеры интерьеров</p> <p>The Interior in Russia Today, Our Roots, Traditions, Their Embodiment in Modern Interior</p> <p>Speakers: Natalia Jung, Svetlana Ozerova – curators of the Russian course at the DETAILS School, interior designers</p>  |

12 марта / March 12

Зал 7 Hall

| Часы                 | Название / Организатор  |
|----------------------|---|
|                      |  <span style="float: right;">Стенд <b>7-230</b> Stand</span>   |
| <b>11:00 - 12:00</b> | <p>Авторский надзор дизайнера: особенности работы при реализации проекта<br/>Спикер: Ирина Фефелова – опытный дизайнер интерьера, основатель «Студии дизайна Ирины Фефеловой»<br/>Designer’s Supervision: Working Features during Project Implementation<br/>Speaker: Irina Fefelova – an experienced interior designer, Founder of Irina Fefelova Studio</p>   |
| <b>12:00 - 13:00</b> | <p>Дизайн без заказчика: за и против. Как создавать проекты для телепроектов, конкурсов и выставок, чтобы они стали вашей визитной карточкой и дали возможность творческой реализации<br/>Спикеры: Антон и Марина Фруктовы – основатели студии дизайна «Дизайн в кубе», входят в 100 лучших дизайнеров и архитекторов России по версии журнала AD, члены Российской ассоциации декораторов и дизайнеров интерьера (ADDI)<br/>Design without a Customer: Pros and Cons. How to Create Projects for TV Shows, Contests and Exhibitions that Will Become Your Signature and Provide an Opportunity for Creative Fulfillment<br/>Speakers: Anton and Marina Fruktovs – founders of the Design3 Studio, are among the 100 best designers and architects of Russia according to the AD Magazine, members of the Association of Decorators and Interior Designers of Russia (ADDI)</p> |
| <b>13:00 - 14:00</b> | <p>Брифинг Димы Логинова. Встреча с предметным дизайнером<br/>Спикер: Дима Логинов – предметный дизайнер, создавший более 30 коллекций для западных и российских брендов, многие из которых стали международными бестселлерами<br/>Briefing of Dima Loginoff. Meeting with the Product Designer<br/>Speaker: Dima Loginoff – product designer, has created more than 30 collections for Western and Russian brands, many of them have become international bestsellers</p>  |
| <b>14:00 - 15:00</b> | <p>Совет экспертов интерьерного дизайна и архитектурной среды / CEID. Экспертная сессия «Архипрактика». Анатомия успешного проекта. АРХИПРАКТИКА от архитекторов Ильи Шульгина и Кирилла Кочетова – основателей архитектурного бюро Lofting, участников Совета экспертов / CEID<br/>CEID / Council of Experts in Interior Design and Architectural Environment.<br/>Expert Session ‘Archipractic’. Anatomy of a Successful Project. ARCHIPRACTIC from architects Ilya Shulgin and Kirill Kochetov – founders of the Lofting Architectural Bureau, members of the Council of Experts / CEID</p>  |
| <b>15:00 - 16:00</b> | <p>Панельная дискуссия. Практикум по работе с подрядчиками: специфика, секреты эффективности, подводные камни. Формула идеального взаимодействия сторон<br/>Спикеры: ведущие архитекторы Сергей Эстрин, Николай Милованов, Наталья и Александр Сохацкие, Федор Ращевский поделятся уникальным опытом реализации собственных проектов<br/>Panel discussion. Workshop on Interaction with Contractors: Specific Features, Efficiency Secrets, Hidden Pitfalls. The Formula of Perfect Communication.<br/>Speakers: leading architects Sergey Estrin, Nikolay Milovidov, Natalia and Alexander Sokhatsky, Fedor Raschevsky will share their unique experience in project realization.</p>  |
| <b>16:00 - 18:00</b> | <p>Хороший интерьер: кто и как его делает<br/>Спикер: Евгения Микулина – архитектурный и дизайн-критик, основательница интернет-портала DesignChat.com<br/>A Good Interior: Who Makes It and How<br/>Speaker: Evgenia Mikulina – architectural and design critic, founder of DesignChat.com</p>   |

13 марта / March 13

Зал 6 Hall

| Часы                                 | Название / Организатор   |
|--------------------------------------|--|
| <b>ARCHITECTURE<br/>&amp; DESIGN</b> |  |
| Стенд <b>6-400</b> Stand             |  |
| <b>10:30 - 11:30</b>                 | Негорючий текстиль для общественных помещений и дома. Дизайн, тенденции, требования пожарной безопасности. Применение в декоре помещений и мебели<br>Спикер: Елена Гильманова – генеральный директор компании «Треартекс»<br>Flame-Resistant Textiles for Public and Living Spaces. Design, Trends, Fire Safety Requirements. Application in Interior and Furniture Decor<br>Speaker: Elena Gilmanova – General Director of Treartex   |
| <b>11:30 - 18:00</b>                 | День ADDI – Ассоциации дизайнеров и декораторов интерьеров<br>Спикер: Наташа Барбье – президент и соучредитель ADDI, ведущая программы «Идеальный ремонт» на Первом канале, один из самых авторитетных экспертов в сфере интерьерного дизайна в России<br>The Day of ADDI – the Association of Decorators and Interior Designers of Russia<br>Speaker: Natasha Barbier – President and Co-Founder of ADDI, host of Idealny Remont on Channel 1, one of the most competent experts in interior design in Russia   |
| <b>11:30 - 12:30</b>                 | Интересные предметы в дизайне спален<br>Спикер: Светлана Арефьева – член правления ADDI, основатель и ведущий дизайнер бюро WELL DONE INTERIORS, входит в топ-100 лучших декораторов страны по версии журнала AD<br>Fancy Items in Bedroom Design<br>Speaker: Svetlana Arefieva – member of the Board of ADDI, founder and leading designer of WELL DONE INTERIORS, is among the Top 100 best decorators in Russia according to AD Magazine  |
| <b>12:30 - 13:30</b>                 | Мудборд и другие инструменты дизайнера, о которых вы не знаете<br>Спикер: Мария Соловьева-Сосновик – дизайнер интерьера и декоратор, автор лекций для Музея декоративно-прикладного искусства, Музея мебели, ВШСД (МАРХИ) и профессиональных мероприятий<br>Moodboard and Other Designer's Tools that You Didn't Know about<br>Speaker: Maria Solovyova-Sosnovik – interior designer and decorator, author of lectures for the Museum of Decorative and Applied Art, the Museum of Furniture, the Higher School of Environmental Design (Moscow Institute of Architecture) and professional events |
| <b>13:30 - 14:30</b>                 | Модный интерьер vs трендовый интерьер. Общее. Отличия. Как создать<br>Спикер: Татьяна Манеева – дизайн-критик, социолог, дизайнер интерьера, владелица Бюро-мастерской ТАТЬЯНЫ МАНЕЕВОЙ<br>Stylish Interior vs Trendy Interior. Similarities and Differences. How to Create<br>Speaker: Tatyana Maneeva – design critic, sociologist, interior designer, owner of TATYANA MANEEVA Bureau   |
| <b>14:30 - 15:30</b>                 | Timeless Interior: актуальный интерьер на много лет вперед<br>Спикер: Виктория Власова – архитектор, дизайнер интерьера, член ADDI и BIID (Британского института интерьерного дизайна). Создатель бюро Victoria Vlasova Interiors<br>Timeless Interior: Up-to-Date Interior for Many Years to Come<br>Speaker: Victoria Vlasova – architect, interior designer, member of ADDI and BIID (British Institute of Interior Design). Creator of Victoria Vlasova Interiors bureau   |
| <b>15:30 - 16:30</b>                 | Искусство в интерьере<br>Спикер: Оксана Бутман – дизайнер, декоратор, владелица онлайн-галереи искусства для интерьера ART4INTERIOR<br>Art in the Interior<br>Speaker: Oksana Butman – designer, decorator, owner of the online art gallery for interior ART4INTERIOR  |

13 марта / March 13

## Зал 6 Hall

| Часы          | Название / Организатор   |
|---------------|--|
| 16:30 – 18:00 | <p>Как гармонично сочетать разные цвета, формы и фактуры и сохранить стилистическую цельность интерьера: подход Ирины Дымовой<br/>Спикер: Ирина Дымова – дизайнер, член Правления ADDI – Ассоциации дизайнеров и декораторов интерьеров</p> <p>How to Balance Different Colors, Shapes and Textures and Preserve the Stylistic Integrity of the Interior: the Approach of Irina Dymova<br/>Speaker: Irina Dymova – designer, member of the Board of ADDI – Association of Interior Designers and Decorators</p>  |
| 13:00 – 16:00 | <p><b>Marco Fontana Art Show</b> <span style="float: right;">Стенд <b>6-200</b> Stand</span></p> <p>Спикер: Марко Фонтана, итальянский художник – продемонстрирует обои из коллекции City Of Love или Fitzcarraldo, которые он создал для компании Tecnografica Italian Wallcoverings, и непосредственно на стенде проведет настоящее арт-шоу, где покажет, как он творит и работает</p> <p>Speaker: The Italian artist Marco Fontana will show wallpapers from the City Of Love collection or Fitzcarraldo, which he created for Tecnografica Italian Wallcoverings. At the stand, Marco will make a real art show, where he will demonstrate how he creates and works. Art and Brands: How to Establish Effective Creative Partnership</p> |

## Зал 5 Hall

| Часы          | Название / Организатор   |
|---------------|--|
| 10:00-18:00   | <p>Тренд-зона от компании Galleria Arben<br/>«Жизнь в коралловом цвете» <span style="float: right;">Стенд <b>5-100</b> Stand</span></p> <p>Trend-zone from the company Galleria Arben<br/>«Life in coral color»</p>  |
| 11:00 – 11:15 | <p>Тренды итальянской мебели на примере бренда Ego Italiano<br/>Спикер: Сергей Овсянников</p> <p>Italian furniture Trends on the example of the brand Ego Italiano<br/>Speaker: Sergey Ovsyannikov</p>   |
| 11:15 – 12:15 | <p>Цвет в интерьере. Тренды сезона 2019/2020<br/>Спикер: Андре Стевенс – президент компании Stefani di Stefani, Голландия</p> <p>Color in interior. Trends of the season 2019/2020<br/>Speaker: Andre Stevens, President of Stefani di Stefan, Holland</p> |
| 15:00 – 15:15 | <p>Тренды итальянской мебели на примере бренда Ego Italiano<br/>Спикер: Сергей Овсянников</p> <p>Italian furniture Trends on the example of the brand Ego Italiano<br/>Speaker: Sergey Ovsyannikov</p>   |
| 15:15 – 16:15 | <p>Цвет в интерьере. Тренды сезона 2019/2020<br/>Спикер: Андре Стевенс – президент компании Stefani di Stefani, Голландия</p> <p>Color in interior. Trends of the season 2019/2020<br/>Speaker: Andre Stevens, President of Stefani di Stefan, Holland</p> |



13 марта / March 13

Зал 7 Hall

| Часы                 | Название / Организатор   |
|----------------------|--|
|                      | <i>Design talks</i>  |
|                      | Стенд <b>7-230</b> Stand   |
| <b>10:30 - 11:30</b> | Квартиры свободных планировок. Свобода творчества или миф?<br>Спикер: Надежда Лашку - дизайнер интерьеров, специалист по комплектации проектов<br>Open-Plan Apartments. Creative Freedom or Myth?<br>Speaker: Nadezhda Lashku - Interior Designer, Project Fit-out Specialist  |
| <b>11:30 - 12:30</b> | Глубина архитектурных поверхностей<br>Спикер: Чино Дзукки - профессор архитектуры (Италия), основатель CDA<br>The Depth of Architectural Surfaces<br>Speaker: Cino Zucchi - Professor of Architecture (Italy), founder of CDA  |
| <b>12:30 - 16:30</b> | День Британской высшей школы дизайна. Дизайн интерьера: от теории к практике<br>The Day of British Higher School of Art and Design (BHSAD). Interior Design: from Theory to Practice   |
| <b>12:30 - 13:30</b> | Архитектурные стратегии и вызовы времени<br>Спикер: Настя Колчина - архитектор общественных пространств и основатель Le Atelier.Business, входит в топ-15 молодых архитекторов России и в 100 дизайнеров России<br>Architectural Strategies and Challenges of Time<br>Speaker: Nastya Kolchina - architect of public spaces and the founder of Le Atelier.Business. Included in Top 15 young architects of Russia and in Top 100 designers of Russia |
| <b>13:30 - 14:30</b> | Редевелопмент: новые возможности старых зданий<br>Спикер: Марина Юшкевич - архитектурный критик, историк искусства, создатель и главный редактор ресурса о повторном использовании зданий redeveloper.ru<br>Redevelopment: New Opportunities for Old Buildings<br>Speaker: Marina Yushkevich - architectural critic, art historian, creator and chief editor of the building reuse website www.redeveloper.ru  |
| <b>14:30 - 15:30</b> | Я (дизайнер) и Он (клиент)<br>Спикер: Александр Эрман - архитектор, дизайнер, преподаватель БВШД<br>I (the Designer) and He (the Client)<br>Speaker: Alexander Erman - architect, designer, teacher of BHSAD   |
| <b>15:30 - 16:30</b> | Образовательные практики в дизайне интерьера<br>Спикер: Елена Бабкина - куратор программы «Дизайн интерьера» в БВШД, дизайнер с более чем 20-летним опытом<br>Educational Practices in Interior Design<br>Speaker: Elena Babkina - curator of the Interior Design Program at BHSAD, designer with more than 20 years of experience   |
| <b>16:30 - 18:00</b> | Детали проектирования и производства предметов мебели<br>Спикер: Сергей Гравчиков - ведущий дизайнер и глава R&D отдела компании UNIKA MOBLAR. Лауреат конкурса предметного дизайна «Придумано и сделано в России»<br>Details of Furniture Design and Production<br>Speaker: Sergey Gravchikov - Senior Designer and Head of the R&D Department at UNIKA MOBLAR. Winner of the product design competition 'Designed and Made in Russia'              |

14 марта / March 14

Зал 6 Hall

| Часы                             | Название / Организатор  |
|----------------------------------|---|
| <b>ARCHITECTURE &amp; DESIGN</b> |   |
| Стенд <b>6-400</b> Stand         |   |
| <b>10:30 - 16:30</b>             | <p><b>КЛИЕНТ И ДИЗАЙНЕР. Формула любви. Бизнес-сессия для практикующих дизайнеров и архитекторов. Союз дизайнеров и архитекторов.</b><br/>CLIENT AND DESIGNER. LOVE FORMULA. Business session for practicing designers and architects. Union of Designers and Architects.</p>   |
| <b>10:30 - 11:30</b>             | <p><b>Лекарство от ОРЗ (Основных Рыданий Заказчика). Применение коммерческого подхода в частных проектах</b><br/>Спикер: Игорь Беляев - владелец агентства полного цикла Finoarte, автор уникальной методики управления проектами «Система панорамного проектирования»<br/>Remedy for COLD (Customer's Ordinary Lamentation and Distress). Application of Commercial Approach in Private Projects<br/>Speaker: Igor Belyaev - owner of the Finoarte full-service agency, author of a unique project management methodology - Panoramic Design Engineering System</p>  |
| <b>11:30 - 12:30</b>             | <p><b>Секреты успешной работы с коммерческими проектами</b><br/>Спикер: Нина Лопатина - архитектор, дизайнер интерьера, сооснователь архитектурного бюро «Творческое объединение Opendoor»<br/>Secrets of Successful Commercial Projects Implementation<br/>Speaker: Nina Lopatina - architect, interior designer, co-founder of the architectural bureau 'Creative Association Opendoor'</p>   |
| <b>12:30 - 13:30</b>             | <p><b>Формула любви. Построение VIP-сервисов в дизайнерских услугах</b><br/>Спикер: Евгений Тюрин - президент Союза дизайнеров и архитекторов, автор обучающей программы «Системный бизнес для дизайнеров»<br/>Love Formula. VIP Services in Design Projects<br/>Speaker: Evgeny Tyurin - President of the Union of Designers and Architects, author of the training program 'System Business for Designers'</p>  |
| <b>13:30 - 14:30</b>             | <p><b>Последнее слово в продвижении аккаунтов в Instagram</b><br/>Спикер: Екатерина Бессонова - руководитель PR-отдела Союза дизайнеров и архитекторов<br/>The Last Word in Instagram Promotion<br/>Speaker: Ekaterina Bessonova - Head of PR Department of the Union of Designers and Architects</p>   |
| <b>14:30 - 15:30</b>             | <p><b>Как опубликовать свои работы в лучших журналах</b><br/>Спикер: Игорь Куркин - дизайнер, декоратор, входит в топ-100 по версии журнала AD в 2018 году<br/>How to Get Your Work Published in the Best Magazines<br/>Speaker: Igor Kurkin - designer, decorator, is among the Top 100 according to AD Magazine in 2018</p>   |
| <b>15:30 - 16:30</b>             | <p><b>Секреты успешной самопрезентации для дизайнера</b><br/>Спикер: Анна Симонова - создатель онлайн-школы РАД (Российская академия дизайна)<br/>Secrets of Successful Designer's Self-Presentation<br/>Speaker: Anna Simonova - creator of the RAD online school (Russian Academy of Design)</p>  |
| <b>16:30 - 18:00</b>             | <p><b>Создание персонального бренда в России без огромных финансовых затрат и связей</b><br/>Спикер: Кирилл Овчинников - член Союза художников России, участник программы «Идеальный ремонт», победитель конкурса Heimtextil 2017. Представлял РФ на выставке Heimtextil Frankfurt 2018<br/>Creating a Personal Brand in Russia without Huge Financial Expenses and Coat-tails<br/>Speaker: Kirill Ovchinnikov - member of the Union of Artists of Russia, member of Idealny Remont TV program, winner of Heimtextil 2017 competition, represented the Russian Federation at Heimtextil Frankfurt 2018 exhibition</p> |

**14 марта / March 14**

**Зал 5 Hall**

| Часы          | Название / Организатор  |
|---------------|---|
| 10:00-18:00   | Тренд-зона от компании Galleria Arben<br>«Жизнь в коралловом цвете»<br>Trend-zone from the company Galleria Arben<br>«Life in coral color»  |
|               | Стенд <b>5-100</b> Stand  |
| 11:00 - 11:15 | Тренды итальянской мебели на примере бренда Ego Italiano<br>Спикер: Сергей Овсянников<br>Italian furniture Trends on the example of the brand Ego Italiano<br>Speaker: Sergey Ovsyannikov   |
| 11:15 - 12:15 | Цвет в интерьере. Тренды сезона 2019/2020<br>Спикер: Андре Стевенс - президент компании Stefani di Stefani, Голландия<br>Color in interior. Trends of the season 2019/2020<br>Speaker: Andre Stevens, President of Stefani di Stefan, Holland |
| 15:00 - 15:15 | Тренды итальянской мебели на примере бренда Ego Italiano<br>Спикер: Сергей Овсянников<br>Italian furniture Trends on the example of the brand Ego Italiano<br>Speaker: Sergey Ovsyannikov   |
| 15:15 - 16:15 | Цвет в интерьере. Тренды сезона 2019/2020<br>Спикер: Андре Стевенс - президент компании Stefani di Stefani, Голландия<br>Color in interior. Trends of the season 2019/2020<br>Speaker: Andre Stevens, President of Stefani di Stefan, Holland |



14 марта / March 14

Зал 7 Hall

| Часы          | Название / Организатор  |
|---------------|---|
|               |  <span style="float: right;">Стенд <b>7-230</b> Stand</span>   |
| 10:00 - 11:00 | <p>Английский стиль в интерьере. Практика реализации премиум-проектов в Великобритании<br/>Спикер: Евгения Криворог – руководитель дизайн-бюро Evgeniya Krivorog Interiors<br/>English Style in the Interior. Practice of Implementing Premium Projects in the UK<br/>Speaker: Evgeniya Krivorog – Head of Evgeniya Krivorog Interiors design bureau</p>  |
| 11:00 - 12:00 | <p>CONTRACT – что это такое? Как взаимодействовать в рамках B2B в новых экономических реалиях<br/>Спикер: Виктория Киорсак – дизайнер интерьеров, глава Victoria Kiorsak Interiors and Architecture, арт-директор Silverdragon.london, владелец галереи of art and design<br/>CONTRACT: What Is It? How to Interact within B2B in the New Economic Realities<br/>Speaker: Victoria Kiorsak – interior designer, Head of Victoria Kiorsak Interiors and Architecture, Art Director of Silverdragon.london, owner of the gallery of art and design</p>                                  |
| 12:00 - 13:00 | <p>Эмоциональный дизайн – философия, основные принципы, синергии сотворчества, чувственное познание, переживание и создание атмосфер<br/>Спикер: Мария Романова – архитектор, основатель и руководитель студии «Анфилада МАРО», профессор Международной академии архитектуры МААМ<br/>Emotional Design: Philosophy, Basic Principles, Synergies of Co-creation, Sensory Knowledge, Emotional Experience and Atmosphere Creation<br/>Speaker: Maria Romanova – architect, Founder and Director of the Enfilade MARO Studio, Professor of the International Academy of Architecture</p> |
| 13:00 - 14:30 | <p>Да здравствует цвет!<br/>Спикер: Елена Теплицкая – художник, дизайнер, декоратор, модельер, стилист, руководитель бюро «Теплицкая дизайн»<br/>The Color Forever!<br/>Speaker: Elena Teplitskaya – artist, designer, decorator, fashion designer, stylist, Head of Teplitskaya Design Bureau</p>  |
| 14:30 - 15:30 | <p>Как меньше работать и больше зарабатывать в сфере дизайна интерьера?<br/>Спикер: Варвара Зеленецкая – дизайнер, основатель студии «Мастерская интерьеров Варвары Зеленецкой», входит в состав лучших 50 интерьерных бюро Москвы, эксперт телепроектов «Квартирный вопрос» и «Дачный ответ»<br/>How to Work Less and Earn More in Interior Design?<br/>Speaker: Varvara Zelenetskaya – designer, Founder of Varvara Zelenetskaya Studio, which is included in Top 50 interior bureau offices in Moscow, Expert of Kwartitny Vopros and Dachny Otvet TV projects</p>                 |
| 15:30 - 16:30 | <p>Дизайн и мода: взаимосвязь интерьерной моды и fashion-индустрии. Как создаются капсульные коллекции<br/>Спикер: Наташа Шевченко – архитектор, дизайнер, эксперт телепроектов<br/>Design and Fashion: Correlation of Interior Style and Fashion Industry. How to Create Capsule Collections<br/>Speaker: Natasha Shevchenko – architect, designer, expert in TV projects</p>  |
| 16:30 - 18:00 | <p>Подведение итогов и награждение призеров конкурса BATIMAT INSIDE<br/>Координатор: Наталья Дюпина – руководитель проектов ИД «Строительный Эксперт»<br/>Summing up and rewarding the winners of BATIMAT INSIDE Competition<br/>Coordinator: Natalia Dupina – Project Manager of Stroitelny Expert Publishing House</p>  |

15 марта / March 15

Зал 6 Hall

| Часы                                 | Название / Организатор   |
|--------------------------------------|--|
| <b>ARCHITECTURE<br/>&amp; DESIGN</b> |  |
| Стенд <b>6-400</b> Stand             |  |
| <b>10:00 - 11:00</b>                 | Home Picnic: интерьер как приключение, создание праздничного быта<br>Спикер: Марианна Досадина - дизайнер, руководитель дизайн-бюро «4ФУРИИ»<br>Home Picnic: Interior as an Adventure, Creating Festive Lifestyle<br>Speaker: Marianna Dosadina - interior designer, Head of 4FURII Design Bureau  |
| <b>11:00 - 12:00</b>                 | Критерии отбора интерьерных объектов для публикации в журналах (ИД «Бурда»)<br>Спикер: Анна Хацкевич - заместитель главного редактора журнала «Идеи вашего дома»<br>Selection Criteria of Interior Objects for Publication in Magazines (Burda Publishing House)<br>Speaker: Anna Hatskevich - Deputy Chief Editor of the Ideas of Your House magazine |
| <b>12:00 - 13:00</b>                 | Модный интерьер 2019 и почему так<br>Спикер: Оксана Кашенко - эксперт интерьерного рынка, главный редактор inmyroom.com, www.roomble.com<br>Stylish Interior 2019 and Why So<br>Speaker: Oksana Kashenko - expert of the interior market, Chief Editor of inmyroom.com, www.roomble.com  |
| <b>13:00 - 14:00</b>                 | Ремесленные традиции в современном дизайне кухонь<br>Спикер: Ольга Подольская - дизайнер интерьеров и предметный дизайнер<br>Craft Traditions in Modern Kitchen Design<br>Speaker: Olga Podolskaya - interior designer and product designer  |
| <b>14:00 - 15:00</b>                 | Как дизайнеру найти свою уникальность. Лекция-практикум<br>Спикер: Станислав Орехов - дизайнер, руководитель студии, основатель школы дизайна<br>How a Designer Can Find His Unique Style. Lecture and Workshop<br>Speaker: Stanislav Orekhov - designer, studio director, founder of the design school  |
| <b>15:00 - 16:00</b>                 | ИСКУССТВО ЖИТЬ. Искусство жить страстно. Любовь и сексуальность в интерьере<br>Спикер: Карина Аветисян - дизайнер, декоратор<br>THE ART OF LIVING. The Art of Living Passionately. Love and Sexuality in the Interior<br>Speaker: Karina Avetisyan - designer, decorator   |

15 марта / March 15

Зал 7 Hall

Часы Название / Организатор

Design  
talks

Стенд 7-230 Stand

|               |   |
|---------------|---|
| 10:00 - 11:00 | <p>Дизайн интерьера без комплектации - бомба замедленного действия, или руководство по эксплуатации<br/>Спикер: Татьяна Крыгина - архитектор-дизайнер, основатель и руководитель дизайн-студии Dessen</p> <p>Interior Design without Procurement as a Time Bomb, or Operation Manual<br/>Speaker: Tatyana Krygina - architectural designer, Founder and Head of Dessen Design Studio</p>  |
| 11:00 - 12:00 | <p>WOW-эффекты в интерьере<br/>Спикер: Алена Санаева - дизайнер интерьеров из мира моды, руководитель студии SanaevaHome</p> <p>Wow Effects in the Interior<br/>Speaker: Alena Sanaeva - interior designer from the world of fashion, Head of SanaevaHome studio</p>  |
| 12:00 - 13:00 | <p>10 неизвестных принципов японской архитектуры<br/>Спикер: Юсуке Такахаси - известный японский архитектор и дизайнер, широко известный в Италии и с 2010 года - в России. В 2015 году спроектированный им дом стал победителем архитектурного конкурса «Красивые дома 2015» в номинации «Arch Проект»</p> <p>10 Unknown Principles of Japanese Architecture<br/>Speaker: Yusuke Takahashi - the famous Japanese architect and designer, widely known in Italy and since 2010 in Russia. In 2015, the house made by his design became the winner of Beautiful Houses 2015 architectural competition in Arch Project category</p> |
| 13:00 - 14:00 | <p>Черный цвет в интерьере<br/>Спикер: Александр Радоске - архитектор, сооснователь архитектурного бюро Hollin+Radoske (Германия)</p> <p>Black Color in the Interior<br/>Speaker: Alexander Radoske - architect, one of the founders of Hollin+Radoske architectural bureau (Germany)</p>   |
| 14:00 - 15:00 | <p>Эффектная витринистика: идеи, тренды, вдохновение. Как создавать продающие ритейл-проекты<br/>Спикер: Кирилл Лопатинский - руководитель студии VM FACTORY by KIRILL LOPATINSKY и галереи цветов L'ROSE, дизайнер, декоратор, специалист в области эффективной витринистики и визуального мерчандайзинга</p> <p>Spectacular Shop Windows: Ideas, Trends, Inspiration. How to Create Marketing Retail Projects<br/>Speaker: Kirill Lopatinsky - Head of VM FACTORY by KIRILL LOPATINSKY and L'ROSE flower gallery, designer, decorator, expert in the field of effective window dressing and visual merchandising</p>            |
| 15:00 - 16:00 | <p>Русский стиль вне времени. Коды восприятия<br/>Спикер: Элина Туктамишева - дизайнер интерьеров, декоратор, предметный дизайнер, участница телепроектов</p> <p>Timeless Russian Style. Codes of Perception<br/>Speaker: Elina Tuktamisheva - interior designer, decorator, product designer, participant of TV projects</p>   |